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Vraag
Per email van 22 februari jl. heeft GBN de volgende vraag gesteld.

Er stromen weer diverse klachten betreft Avri bij ons binnen. Per bijlage een foto van de oprit 
van Leo van Merwijk (dierenarts) Enggraaf te Haaften. Een gat met zand vullen lijkt ons geen 
oplossing. Mensen die de dierenarts moeten bezoeken klagen hierover. Avri vindt het 
acceptabel. De foto zegt genoeg. Hoop dat er snel actie wordt ondernomen.

Beantwoording
Bij  Avri is destijds een melding van dhr. Van Merwijk binnengekomen dat er gaten naast de 
oprit zaten. De buitendienst heeft daar grauw-acke uitgevuld en er wat zand over gestrooid 
zodat het leem dat daar in zit niet het erf wordt opgereden, hetgeen keurig is uitgevoerd. 

Wellicht dat er bij dhr. Van Merwijk een pijnpunt zit vanuit het verleden. Jaren geleden is de oprit
van Van Merwijk na de verbouwing van de dierenartsenpraktijk gerepareerd door de gemeente. 
Van Merwijk heeft toen mondeling aangegeven dat hij  de oprit breder wilde hebben. Hem is 
toen mondeling geadviseerd een verzoek bij de gemeente te doen, hetgeen hij nooit heeft 
gedaan.

Op 28 febr. jl. is een vertegenwoordiging van gemeente en Avri ter plaatse geweest en is 
afgesproken dat Avri het gedeelte tussen het fietspad en straat, opnieuw wordt bestraat (en 
opgehaald). Ook wordt de berm afgeroomd om het water beter af te voeren.
Dit is ook mondeling meegedeeld aan dhr. Van Merwijk. Inmiddels zijn deze werkzaamheden 
ook al uitgevoerd.

- 1 -


